

香港教育工作者聯會黃楚標學校通告
有關 11 月 19 日停課安排

敬啟者：

鑑於路面及交通仍有不穩定因素，以及給予學校充分時間為復課做好準備，教育局宣佈全港學校（包括幼稚園、小學、中學及特殊學校）明日（十一月十九日）繼續停課。

本校安排如下：

1. 校舍於 11 月 19 (星期二)，保持開放 (0800-1630)，以便照顧有需要的學生。
2. 停課期間暫停校車及午膳服務。
3. 所有課後活動取消。

教育局呼籲學生應留在家中，不要在街上流連，遠離危險，更切勿參加違法活動。請家長協助子女 11 月 15 日(星期五)公佈的自主學習功課進行學習，登入資料可參考手冊內頁及相關通告。請家長密切留意本校網頁最新消息。

如有任何查詢，請致電 2109 0087 與校務處聯絡。

此致
貴家長

校長黃錦良謹啟

二零一九年十一月十八日

~~~~~  
**HKFEW Wong Cho Bau School**  
**Class Suspension on 19th November**

18<sup>th</sup> November, 2019

Dear Parents / Guardians,

In view of the uncertain situation in society, Education Bureau (EDB) announced that classes of all schools (including kindergartens, primary schools, secondary schools and special schools) will be continually suspended on 19<sup>th</sup> November. To ensure the safety of students and teachers, the school has made the following arrangements:

1. The school will keep the premises open on 19 November (0800-1630) for students who have a genuine need to return to school.
2. School bus and catering services will be suspended.
3. All after-school activities are cancelled during the period of suspension.

The EDB called on students again to stay at home and not to wander in the streets. They should stay away from danger and must not participate in any unlawful activities. Students are encouraged to make use of the online resources for learning. Please refer to the circular regarding self-directed learning dated 15th November, 2019 for details. Kindly keep an eye on our school website for the latest information.

For enquiries, please contact us at 21090087.

Yours sincerely,  
K.L. Wong Principal